

個人資料收集聲明

(a) 資料用途

你在此表格內填報的個人及其他有關的資料，會供選舉事務處作與選舉有關的用途。在此表格提供個人及其他有關的資料純屬自願。然而，你如果沒有提供足夠和正確的資料，本處可能無法處理你的要求。

(b) 資料轉介

本處可能會把你提供的資料提供給其他部門，按有關條例作選舉及所有相關的用途。

(c) 索閱個人資料

根據《個人資料（私隱）條例》（第 486 章）內所載的條款，你有權要求索閱及修訂所提供的個人和其他有關的資料。該等要求應以書面向選舉登記主任（地址：香港灣仔港灣道 25 號海港中心 10 樓）提出。

選舉事務處

2004 年 7 月

Personal Information Collection Statement

(a) Purpose of Collection

The personal data and other related information provided by you by means of this form will be used by the Registration and Electoral Office for election-related purposes. The provision of personal data and other related information by means of this form is voluntary. However, if you do not provide adequate and accurate data, we may not be able to process your request.

(b) Classes of Transferees

Where necessary, the particulars submitted by you may also be provided to other departments for the purposes of election under the relevant Ordinances and all purposes related thereto.

(c) Access to Personal Data

You have a right to request access to, and to request the correction of, the personal data and other related information you supplied in accordance with the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486). Such requests should be made in writing to the Electoral Registration Officer at 10th Floor, Harbour Centre, 25 Harbour Road, Wan Chai, Hong Kong.

Registration and Electoral Office
July 2004